
 
 

Αθήνα, 5 Νοεμβρίου 2021 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: Τεράστια τα κενά σε ιατρικό προσωπικό σε Νοσοκομείο και Κέντρα Υγείας. Ανέτοιμο το ΓΝ Βόλου να 

αντιμετωπίσει το 4ο κύμα της Πανδημίας  

 

Πριν λίγες ημέρες οι Βουλευτές Μαγνησίας επισκεφτήκαμε το ΓΝ Βόλου, μετά από πρόσκληση του Συλλόγου 

Νοσοκομειακών Ιατρών Μαγνησίας, όπου και ενημερωθήκαμε για τα σημαντικά προβλήματα που αντιμετωπίζει το 

Νοσοκομείο κατά τη διάρκεια του 4ου κύματος της πανδημίας, με τα κρούσματα του covid-19  χθες, σύμφωνα με τις 

ανακοινώσεις του ΕΟΔΥ, να ανέρχονται 242, στα αστικά λύματα να παρουσιάζεται αύξηση 78%, τις κλινικές του 

Νοσοκομείου να είναι γεμάτες φιλοξενώντας 85 συμπολίτες μας και τη ΜΕΘ να είναι πλήρης. 

Σε χθεσινή επιστολή της, η Ένωση Ιατρών Νοσοκομείου – Κέντρων Υγείας Μαγνησίας (ΕΙΝΚΥΜ) αναφέρεται στη 

τραγική υποστελέχωση σε καίρια Τμήματα του ΓΝ Βόλου και ζητά την άμεση προκήρυξη των κενών θέσεων παθολόγων, 

χειρουργών, παιδιάτρων και πνευμονολόγων  - ειδικότητες απαραίτητες εν μέσω πανδημίας. Οι ιατροί περιγράφουν 

αναλυτικά τα προβλήματα που υπάρχουν στην παθολογική, χειρουργική, παιδιατρική και γυναικολογική κλινική 

ζητώντας την ενίσχυση τους προσωρινά, μέσω μετακινήσεων ιατρών από τα Κέντρα Υγείας της Μαγνησίας και την 

άμεση προκήρυξη 4 θέσεων Παθολογίας, 3 θέσεων Χειρουργικής, την επαναπροκήρυξη 6 θέσεων στο ΤΕΠ και 3 

παιδιάτρων. 

Επιπρόσθετα, στην επιστολή περιγράφονται τα προβλήματα που υπάρχουν στο Κέντρο Υγείας Σκοπέλου και το 

Πολυδύναμο Περιφερειακό Ιατρείο Αλοννήσου και ζητείται η άμεση προκήρυξη των κενών θέσεων στα δύο ιατρεία, αφού 

αυτή τη στιγμή δεν υπηρετεί κανένας μόνιμος ιατρός! Παρόμοια προβλήματα υπάρχουν και στα υπόλοιπα Κέντρα Υγείας, 

όπως στο ορεινό Κέντρο Υγείας Ζαγοράς, όπου τα κενά είναι σημαντικά και χρειάζεται να προκηρυχθούν 2 θέσεις 

Παθολόγων και μία θέση Παιδιάτρου. 

Ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ έχει ζητήσει να δοθούν οικονομικά κίνητρα στους ιατρούς για τη προσέλκυση τους στο ΕΣΥ. Παρόμοια 

θέση εκφράζει και ο ΕΙΝΚΥΜ ζητώντας την άμεση θέσπιση οικονομικών προνομίων για τις θέσεις που κρίνονται άγονες 

στη νησιωτική χώρα, καθώς και σε Τμήματα Επαρχιακών Νοσοκομείων (όπως ΤΕΠ) για τα οποία δεν υπήρξε το ανάλογο 

ενδιαφέρον. 

 Με βάση τα παραπάνω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Υπάρχει σχεδιασμός για την κάλυψη με μόνιμο ιατρικό προσωπικό των κενών που υπάρχουν στο ΓΝ 

Αχιλλοπούλειο Βόλου και των Κέντρων Υγείας της Μαγνησίας; 

2. Θα υπάρξει μέριμνα για την προσωρινή κάλυψη των κενών, ώστε να μπορέσει το Νοσοκομείο να 

ανταποκριθεί στο 4ο κύμα της Πανδημίας; 

3. Θα υιοθετήσει η κυβέρνηση τη πρόταση του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ ώστε να δοθούν οικονομικά κίνητρα, για τη 

προσέλκυση ιατρών στο Εθνικό Σύστημα Υγείας; 
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